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Pkt. 1. Elevrådet
Ad pkt. 1.: 
Elevrådet fortalte om deres 
Erasmus+tur til Kristiansand. 
Eleverne fortalte om både rejsen og 
deres oplevelser og erfaringer fra 
besøgene på de to skoler – og ting 
som de gerne vil vi skal arbejde med 
på Genner Univers. Bl.a. at have 
bevægelse fra morgenstunden

Motionsløbet bliver et sponsorløb i 
forbindelse med ”det nye uderum i 
Genner”. Der bliver skrevet ud til 
virksomheder og borgere i Genner.
Eleverne arrangerer sponsorløbet og
om formiddagen laves et 
trivselsforløb med forskellige 
aktiviteter som de foregående år.
3-4 elever er med i køkkenet for at 
lave formiddagssnack til alle elever.

15 min

Pkt. 2. Siden sidst
Punktet er tænkt som et punkt, hvor medlemmerne kan 
komme med korte orienteringer om aktiviteter eller møder, 
man har deltaget i.

Ad pkt. 2.: 
Fra bestyrelseskurset – det var et 
rigtig godt kursus – informativt med 
forskellige opgaver/dialoger 
undervejs. Der var fokus på 
tilsynsopgaven og hvordan man 
allerede ved formulering af nye 
politikker og retningslinjer kan 
tænke tilsyn ind. Der blev også 
foreslået planlægning for flere år, så 
der er kontinuitet i arbejdet.
(slides fra kurset sendes til 
bestyrelsen)
Fra forældremøderne – 0.-1. kl. UP 
fortalte om arbejdet i klassen. Der 
var mange forældre. Der var dialog 
omkring mobiltelefoner og sociale 
medier. Der er et aktivt forældreråd, 



der allerede har afholdt det første 
arrangement.
I 2-.4. Forældre gav en god 
tilbagemelding på den ”nye 
sammensatte” klasse. Der er valgt et 
nyt forældreråd.
I 5.-6. kl. var 6 børn repræsenteret. 
TJ satte forældrene i gang med 
”vinduesmatematik”. (fra det 
undersøgende klasserum). Der er 
planlagt et klassearrangement hos 
Maja. Forældrerådet kommer med 
maden.
MN finder nyeste dokument vedr. 
forældreråd og sender ud med 
referatet.
Dialog om vi til næste år skal 
invitere en til at komme og sige 
noget om mobiltelefoner og sociale 
medier?

15 min
Pkt. 3. Økonomi 

Ad pkt. 3.:  
Gennemgang af vurdering af årets 
resultat. Der er regnet på forventet 
lønudgift resten af året, set på  
forventede reguleringer og 
refusioner.
På småbørnsgruppen/børnehaven er 
der en for høj forbrugsprocent på 
løn. Der kommer ca. 80.000kr ind 
for regulering af børnetal i 3. og 4. 
kvartal. Udgifterne til drift 
(rengøring, el, vand og varme) 
forventes at blive ca. 100.000 resten 
af året. Der styres efter at året 
ender i 0.
Skoledelen ser rigtig fin ud. Der 
mangler fortsat nogle refusioner. Det 
tegner til at der kan iværksættes 
udskiftning af lys i klasselokalerne 
(som aftalt på jan mødet) Vi regner 
med en overførsel på 1-2%

 15 min
Pkt. 4. Opfølgning på pkt. 6 ved sidste møde - 
værdiregelsæt

Ad pkt. 4.:  
Punktet udsat til næste møde (under 
pkt. 5 vision i institutionsaftalen 
indgår input fra sidste møde)

  30 min Ad pkt. 5.:  



Pkt. 5. Institutionsaftaler én for 
småbørn/børnehave og én for skolen/SFO

Gennemgang af hvordan 
institutionsaftalen ser ud og hvilke 
elementer den indeholder. Vi 
gennemgik og justerede et forslag til 
visionsdelen til begge 
institutionsaftaler. Der skal udfyldes 
pædagogiske/faglige resultater og 
mål. Det arbejdes der med 
personalet om. Vi vendte sygefravær 
som også indgår som en del af 
institutionsaftalen. Sygefraværet i 
småbørnsgruppen/børnehaven er 
meget lavt, skolens er præget af de 
tre langtidssygemeldinger.

20 min
Pkt. 6. Kort orientering fra universet 
Orientering fra de forskellige afdelinger (småbørn, 
børnehave, SFO, skole) om pædagogiske og faglige 
fokuspunkter, kommende aktiviteter og indsatser og 
ændringer i børnetal.
Orientering fra lederen om drifts- og ledelsesopgaver, nyt 
fra forvaltningerne, Børne- og undervisningsministeriet 
mm. 

Ad pkt. 6.: 
Småbørn og børnehave har været til 
”meningsfulde fællesskaber” med de 
øvrige dagtilbud i Aabenraa 
Kommune. Hvert dagtilbud havde en 
stand, hvor de præsenterede 
arbejdet med meningsfulde 
fællesskaber. Der var også oplæg af 
Nils Falk ”Legen som vejen til 
fællesskab”. Børnehaven har haft 
besøg, af en, der hjalp med at lave 
viklebilleder. Billederne er vældig 
flotte og hænger på døren. 
I småbørnsgruppen er der kommet 
nye børn. Der høstes i køkkenhaven. 
Sprogarbejdet er startet op igen.
2.-4. årgang har været i kirken og 
pynte græskar til høstgudstjeneste.
Norgestur efterbehandles, eleverne 
der var med skal fortælle for de 
andre elever på fredag. Temaugen 
herhjemme gik godt.
Casper kommer tilbage fra 
forældrebarsel på mandag. 
Vi har supergode vikarer ansat.

5 min
Pkt. 7. Andet – fotografering?

Ad pkt. 7.:  
Anja kontakter en lokal fotograf.
Merete snakker med Theresa om, 
hvad hun har tænkt.



Merete Neuschild & Lea 
Steimle Ravn-Nielsen 


